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I = Information - D = Diskussion - B = Beslut

1. Mötets öppnande

- Alva Lorentzi förklarar mötet öppet.

2. Val av sekreterare samt två justerare

- Felicia Norman väljs till sekreterare. Wilma Gunnarsson och Marica Eriksson väljs

till justerare.

3. Närvarande

- Samtliga styrelsemedlemmar är närvarande.

4. Godkännande av kallelse och dagordning

- Styrelsen godkänner kallelsen och dagordningen.

5. Föregående mötesprotokoll

- Alva L går igenom föregående mötesprotokoll.

6. Rapporter från styrelsen

a. Ordförande

- Alva L har planerat Paradiskonferensen samt sittningen efteråt, förberedelser

inför VT-mötet, skrivit avtal med BiL, PiL, Doxa angående Paradisbalen,

Koordinerat en till Hitract-genomgång, haft sista uppstartsmötena, fått lista på

examensstudenter från Anette.

- Framöver ska Alva Genomföra Paradiskonferensen och sittning, slutföra

förberedelserna inför VT-mötet, förbereda överlämning samt skriva testamente,

skriva avtal med BiL, PiL och Doxa angående välgörenhetscupen, fixa hitclub för

examensstudenter och slutligen avgå som ordförande.
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b. Vice ordförande

- Marica har bokat sal för styrelsemöte och vårmedlemsmöte, bokat Eden för

utskottsmingel, lämnat saker till second hand, bokat sal för CV-fotografering,

skickat ut information om utskottminglet samt kontaktat förtroendevalda

angående detta, bokat lokal för möte om Skanör, skrivit proposition till

vårmedlemsmötet.

- Framöver ska Marica boka sal till styrelsemötet, Skanör, redigera

otrygghetsblanketter, sortera pärmar på kontoret, skriva novischfrid, godkänna

Novischriktlinjer, möte med Samhällsvetarkåren, genomföra konferens, kontakta

Kvinnojouren angående utbildning för faddrar, skriva på avtal med AF för

Skanör, genomföra utskottsmingel och ha möte angående Skanör.

c. Ekonomiansvarig

- Emilia har bokfört, betalat faktura för pynt till alla hjärtansdag sittningen samt

blommor, beställt och hämtat mjölk, haft uppstartsmöte med Alva, haft möte

med idrott, ekonomi, PiL, BiL och Doxa angående välgörenhetsturneringen, haft

möte med Hilda, sociala och idrott, betalat badminton på plats, sammanställt

ekonomirapport inför dagens styrelsemöte.

- Framöver ska Emilia betala Skanör, ha uppföljningsmöte gällande

välgörenhetsturnering, påbörja testamente, påbörja budgetrapport inför

vårmedlemsmöte, genomföra utskottsmingel, Paradiskonferensen och slutligen

bokföra.

d. Sekreterare

- Felicia har färdigställt och laddat upp protokollet från föregående styrelsemöte,

fixat med beställning av tröjor till förtroendevalda, haft uppstartsmöte med Alva

och Hitract-genomgång.

- Framöver ska Felicia färdigställa och ladda upp protokollet från dagens

styrelsemöte, ha möte angående Skanör, genomföra utskottsmingel och

Paradiskonferensen samt sittning och slutligen kolla igenom merchen.

e. PR-ansvarig

- Mimosa har fixat eventbilder till Hitract och Instagram, Instagram-stories, fortsatt

ändra och uppdatera hemsidan, fotat alla hjärtansdag-sittningen och

badmintonturneringen samt haft möte med Sofia.



- Framöver ska Mimosa fota after-ski sittning, fortsätta göra om hemsidan, kolla

över KUFs Facebook, fixa loggor och omslagsbilder till utskottens hitclubs,

genomföra utskottmingel, delta på Paradiskonferensen och slutligen ha möte

angående Skanör.

f. Utbildningsledamot sociologi

- Wilma har planerat studieråd, påbörjar förberedelse inför paneldiskussion, gått på

möte med sociologiska institutionen, haft möte med studenter från RÄSK02

angående kursen.

- Framöver ska Wilma fortsätta planera och hålla i paneldiskussion för ettorna,

delta i Paradiskonferensen, förbereda överlämning och testamente.

g. Utbildningsledamot rättssociologi

- Charlotta har planerat in studieråd, börjat planera paneldiskussion, kontaktat

kursombud för RÄSA03, gått på möte med rättssociologiska institutionen, haft

möte med studenter från RÄSK02, haft möte med Patrik Olsson angående

RÄSK02, haft möte med Anette Salling.

- Framöver ska Charlotta påminna personer som gav feedback på förra studerådet

att komma på nästa studieråd för återkoppling, delta i Paradiskonferensen, ha

möte med studentrepresentant från Samhällsvetarkåren samt hålla sista

studierådet tillsammans med Wilma.

h. Koordinator för näringslivsutskottet

- Alva N har bokat gästföreläsning, deltagit på årshögtiden, förberett

utskottsmingel, haft utskottsmöte, deltagit på HLR-utbildning, haft möte med

Alva L, planerat vårens alumnträff.

- Framöver ska Alva påbörja testamente, slutföra förberedelser inför Arbetsliv på

gång, gå på studieråd, vara med på Paradiskonferensen samt förmedla kontakt för

vidare planering av alumnträff.

i. Koordinator för aktivitetsutskottet

- Hilda har haft möte med sociala angående avslutningssittningen och fixat inför

alla hjärtansdag-sittningen, haft möte med sociala, idrott och Emilia angående

aktivitet i mars, preliminärbokat avslutsittning samt haft Hitract-genomgång.



- Framöver ska Hilda ha möte angående Skanör, genomföra utskottsmingel,

Paradiskonferensen, fortsätta med planeringen till avslutningsceremonin och

avslutningssittningen.

7. Ekonomirapport

- Emilia ger en ekonomirapport och berättar att det just nu uppgår till 109.477:-,

det totala beloppet på budgeten är 21.418:- i dagsläget.

- Senaste utgifterna har varit badminton, pynt till alla hjärtansdag-sittningen.

- Pengar som kommit in har varit depositionen från Målamik, 2400:- från alla

hjärtansdag-sittningen, 450:- i medlemsavgift, 100:- på merch och ca. 11.000:- för

afterski-sittning.

- Vidare kommer säkerligen mer pengar in för afterski-sittningen, 14.400 om det

blir fullt.

- Hyra för fotbollsplan kommer som utgift inom snar framtid.

8. Ang. transaktionsavgift Hitract (B)

- Information ges angående den fasta procentsats som dras av vid varje betalning

som inkommer via Hitract. Varje betalning kostar oss 1.39% av beloppet som

kommer in.

- Detta innebär att vi går back cirka 2kr på varje sittningsbiljett. Styrelsen diskuterar

om att möjligtvis lägga på 5:- på varje biljett för att kompensera. Tidigare, innan

Hitract, användes swish som betalsätt och där lades en avgift om 5:- på varje

betalning av merch men inte sittningsbiljett.

- Alla pengar vi går plus på åker in på nästa års budget, så pengarna kommer alltid

tillbaka till medlemmarna. Ingenting som KUF går med vinst i, utan det blir

endast pengar som kommer i bruk under nästa års budget.

- Styrelsen diskuterar om 5:- är för mycket då det inte motsvarar de pengar som

KUF går back med då det är ca 2:-. Styrelsen anser att det ska vara 2:- eller

ingenting och att man i evenemangsbeskrivningen skriver med ‘’2:- i

transaktionsavgift till betalningsleverantör’’ eller liknande för att uppmärksamma

medlemmarna på varför 2:- läggs på köpet.

- (B) Styrelsen beslutar att lägga på en transaktionsavgift om 2:- på alla köp där

KUF agerar ‘’mellanhand’’ mellan betalningar. Det vill säga, ej merch eller dylikt

som KUF själva ansvarar för, utan sittningsbiljetter etc.



9. Propositioner till Vårmedlemsmötet (B)

- Marica har skrivit en proposition angående trygghetsansvarig i KUF.. Ingen bär

formellt ansvaret att agera trygghetsansvarig och behandla dessa blanketter.

Eventuellt lägga till en ‘’4 kap. 10c’’ paragraf för detta i stadgarna. Vidare kan det

vara fördelaktigt att ändra namnet på blanketterna från ‘’otrygghetsblankett’’ till

‘’händelserapport’’.

- Formulera uppdraget om trygghetsansvarig i KUF som att man är ansvarig för att

driva och ansvara för föreningens trygghets- och likabehandlingsarbete.

- (B) Styrelsen beslutar att propositionen ska läggas fram på vårmedlemsmötet.

- Alva L lyfter om styrelsen vill ta upp balutskottet på vårmedlemsmötet? Det krävs

inget belsut utan det är endast en information som behöver delges medlemmarna.

- (B) Styrelsen beslutar att delge informationen till medlemmarna på

vårmedlemsmötet.

- Vidare lyfts diskussion kring Novischeriet och att eventuellt ha det som eget

utskott. Marica lyfter att generalerna uttryckt att de gärna vill ordna

Novischperioden själva och inte ha input från bland annat sociala.

- Styrelsen ser fördelen med att ha dem som eget utskott och att det möjligtvis

underlättat för dem att ha det enskilt. Däremot kan det vara svårt att ha ett utskott

men ingen i styrelsen. Vi kommer behöva ha en dialog men det kan försvåra

arbetet om vi inte har någon i styrelsen.

- Möjligtvis ha ett Novischutskott där en person sitter i styrelsen kan ses som

fördelaktigt för att föra vidare information samt att denna person har ett större

ansvar gentemot övriga generaler, dvs ekonomi, planering etc.

- Formulera en proposition kring att novischeriet ska vara ett eget utskott framöver.

Men ett till möte behöver hållas innan vårmedlemsmötet för att se vad styrelsen

ska landa i.

10. Utgift Skanör (B)

- Deposition på 2.500:- måste betalas samt en hyra på 4000:- för skifteshelgen.

- (B) Styrelsen godkänner depositionen på 2500:-.

- (B) Styrelsen godkänner hyra på 4000:-.



11. Överlämningsperiod (B)

- Diskussion om hur kommande överlämningsperiod ska se ut, mellan vilka datum

som detta ska ske. Vårmedlemsmötet är den 12 Mars och skiftet är den 24 Mars,

det vill säga 12 dagar däremellan. I tidigare diskussion har styrelsen varit eniga

kring att överlämning ska ske innan Skanör. Väl på Skanör anser styrelsen det inte

optimalt att sitta med överlämning och lösenord, utan att detta ska ske innan för

att undvika formella saker på Skanör. Fokuset ska ligga på att tacka av och ha en

rolig tillställning.

- Gamla styrelsemedlemmar avgår den 9 April kl. 10-12 i samband med gemensamt

styrelsemöte.

- (B) Styrelsen beslutar att man tillträder den dagen som man haft sitt

överlämningsmöte och att detta ska ske mellan 12- och 24 Mars, men skulle man

inte hinna ha sitt överlämningsmöte så tillträder man officiellt den 24 Mars.

12. Utgift t-shirts (B)

- Diskuteras senare.

13. Övrigt

- Hilda lyfter att sociala- och idrottsutskottet tillsammans planerat en kväll på Big

Bowl i Malmö den 21 Mars som innebär bowling, shuffleboard och mat för

deltagarna. För detta går sociala utskottet in med 3000:- från sin budget och

idrottsutskottet med 2500:-. Detta resulterar i att kostnaden endast blir 100:- per

deltagare som deltagaren betalar själv.

- Utskotten har pengar kvar för att täcka kommande utgifter.

- Summorna måste röstas igenom. Däremot anser styrelsen att det är fördelaktigt

att höja med 500:- för oväntade utgifter.

- (B) Styrelsen godkänner en utgift på 6000:- för subventionerade biljetter.

- Alva L lyfter fråga om vi har råd med en SoundBoks. Emilia redogör för att vi har

pengar kvar som vi kan köpa en SoundBoks för och styrelsen ser inget problem

utan att det är grönt att beställa.

- Vidare förs diskussion om det är fördelaktigt att köpa till försäkring. Alva L kollar

upp summa för högtalare, sele och dylikt till nästkommande styrelsemöte.

14. Nästkommande möte

- Nästkommande möte fastslås till 6 Mars, kl. 15-17.



15. Mötets avslutande

- Alva L förklarar mötet avslutat.



Justeras:

Ort och datum: Lund, Februari 2024

Ordförande, Alva Lorentzi

Sekreterare, Felicia Norman

Justerare, Wilma Gunnarsson

Justerare, Marica Eriksson
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